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Ета кетуба свидетельствует пе ед Богом и всеми п исутствующимиб что в
______ день недели _____ числа месяца __________  _____ года,
соотбетствующего ____ дню  _______ года, священный б ачный догово  был
заключен в _____________________ между женихом _______________и невестой
__________________ и что оба они п овозгласили.
Подтве ждая завет нашего на ода с Богом, да будем мы посвящены д уг д угу
етим кольцом. Да будет жизни наши пе еплетены навеки, да будут се дца наши
соединеный в ве е и надежде. Да будет дом наш богат муд остью и
благоговением. Безг анична любовь к тебе, и п еданность моя бесп едельна. Бе у
тебя в суп уги в любви и нежности. Бе у тебя в суп уги в п еданности. Да будут
се дца наши биться слитно в дни адости и печали. Да будут совместная наша
жизнь освещена наследием на ода нашего. Да будет дом наш жиздиться на То е
и любви милосе дной. Да будет вечной моя любовь к тебе.
Етот б ачный догово  подписан с п иложением печати в соответствии с
законами и т адициами, идущими от Ав аама и Са ы че ез Моисея и на од
Из аилев.

This ketubah witnesses before God and all those present that on the _____ day of the week,
the _______ day of the month ______ in the year ______ corresponding to the  ______
day of ___________  20__ the holy covenant of marriage was entered into at
_____________________ between the bridegroom _____________ and the
bride____________________ and both declared:
Affirming our people's covenant with God may we be consecrated to each other by this
ring.
Let our lives be intertwined forever. Let our hearts be united in faith and in hope. Let our
home be rich with wisdom and reverence. Limitless is my love for you, and my devotion
without end. I take you to be mine in love and in tenderness. I take you to be mine in
faithfulness. May our hearts beat as one in days of joy as of trouble. May our life together
be illumined by our people's heritage. May our home be built on Torah and
lovingkindness. May my love for you last forever.
This covenant of marriage has been signed and sealed according to the laws and tradi-
tions that began with Abraham and Sarah and continued through Moses and the people
Israel.


